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Dagsorden bestyrelsesmøde.

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden
2. Habilitet
3. Gensidig orientering - gerne skriftlig, hvis orienteringen er lang! - herunder

‘nyt fra HB, KEU, AOTU, PATU’
4. Evaluering af medlemsmøde om Forsikringspligt, samt af kurser med Pia

Callesen
5. Planlægning af medlemsmøde 26. maj.

1. hvor?
2. indhold?
3. tovholder?

6. Region Østdanmark opstår 1. januar 2027. Hvilke tanker gør I jer omkring
TF’s struktur?

7. Internatmøde 2025
8. Eventuelt

Kursus Pia Callesen.

Bangs Have 13.913,00 kr.
Comwell 85.854,48 kr.

Pia C. Maribo 25.312,50 kr.
Pia C. Roskilde 32.500,00 kr.

157.579,98 kr.

Kursusgebyr 81.000,00 kr.

Resultat - 76.579,98 kr.

Forsikringspligt: - 34.750,00 kr.



Ekstra punkt på dagsordenen var en drøftelse af den ‘bekymringshenvendelse’, som
RSTF skal sende til Styrelsen for Patientsikkerhed vedrørende specifikke kirurgisk
arbejdende konsulenter, med involvering af flere regioner. Andre regionsformænd
skal medinddrages.HH har sagen.

I samme spor oplyste JL, at den henvendelse, som RSTF afsendte til EUU omkring
inhabilitet i Årskursuskollegiet efter sigende ikke skulle være nået frem til
Årskursuskollegiet! Virker besynderligt og bekymrende! På Årskursus 2025 var intet
ændret i forhold til 2024 omkring ekstern transmitteret kirurgi-seance. Sagen bør
forfølges gennem ny henvendelse til EUU (JL/HH).

Emner til Internatmøde blev drøftet.

1. Enighed om at Turnus vil være et oplagt emne. Fylder meget hos TF’s formand,
men intet til hinder for, at også vi kan drøfte det.

2. Sammenlægning af RSTF og Region H er et oplagt emne. Kender ikke TF’s
officielle holdning til problemstillingen, men fra 1. januar 2027 består DK kun af 4
regioner, hvoraf Region Østdanmark er markant i størrelse. Hvordan håndterer vi
det fagpolitisk?

3. Giver vores fagpolitiske system og indirekte demokrati fortsat mening, og bedste
mulighed for at give medlemmerne ‘valuta for kontingentet’?

Evaluering af medlemsmødet den 5. marts omkring Forsikringspligt og af de 2 kurser
med Pia Callesen viste enighed om, at medlemsdeltagelsen i Forsikringspligt var
‘mere end skuffende’. Ingen entydig forklaring på, ‘hvorfor’! Flere tilmeldte meldte
fra i dagene / på dagen op til, fordi de havde hørt, at vi ikke kunne ‘tilbyde en
færdigpakket’ løsning! Træls! Læring kan måske være, at beslutningen om mødets
afholdelse var lidt forhastet og uovervejet med hensyn til konsekvenser og
indhold. Med hensyn til kurset for teamet, så gav BA udtryk for, at Pia Callesen
havde virket mere oplagt/nærværende i Maribo, måske fordi der var færre
deltagere. Faglige udbytte var begrænset, men ingen deltagere har efterfølgende
givet udtryk for, at ‘det var en spildt aften’, så måske ikke så ringe endda. Team-
kurser er nok den retning, som vi skal bevæge os ud af fremadrettet. Flere forslag
blev nænvt som muligheder til 2026.

REFERAT.



Orientering fraHB/AR: Turnus er et stort/aktuelt emne. Endnu ingen tegn på ‘lys for
enden af tunnellen’. Møder med kiropraktorforeningen omkring deres måde at
løse udfordringen. Internt strategimøde: retningen fremad, ikke mindst i forsøget
på at fastholde /forankre yngre kolleger, der for ofte melder sig ud, når de har
overstået de ‘gratis medlemsår’ og selv skal betale kontingentet. Udtrykte
tilfredshed med TF’s kommunikationschef. KVH/KEU roste
forhandlingsudvalget og forhandlingsleder Thomas. Stor stemmedeltagelse i
forbindelse med overenskomstafstemningen på HK-området.HH været til
Regionsformandsmøde. Bestyrelsen i TDLT haft ekstern gennemgang. Ny-
indvalgte best.medlem Dorthe Schødt udtrådt af bestyrelsen. KVH/NN været til
koordinationsudvalgsmøde (Teams). Vi skal udpege kollega til
uddannelsesudvalget for KA’er (Næstved). BA har haft tjansen før på Lolland, og
påtager sig opgaven. Vigtigt, at privat praksis er med i udvalget!

Orientering via mail fra OATU: Det meste af mødet gik med besøg. Først af
formanden og direktøren, for at fortælle om formandens første 3 måneder og
hvad der ligger foran. Derefter havde vi besøg fra Akademikerne, hvor der var
præsentation af deres udgangspunkt for overenskomst 26. Det gik naturligt over i
snak om vores plan for OK 26 på det offentlige tandlægeområde. 1. april starter
det med at samle krav fra medlemmerne via TR. Vi forhandlingsdelegation på
hhv. stat, region og kommune. Det bliver spændende at se, hvor stor indflydelse
det storpolitiske kommer til at fylde. Vi nåede også forbi kandidatorientering,
visdomstænder, konference og en evt. kommende strategidag. /Marie-Louise!

PM: Regnskabet for 2024 er afsluttet og ligger hos de kritiske revisorer. Mangler sidste
underskrift. Fremlægges på bestyrelsesmødet i maj måned.

NÆSTEMØDEMEDMEDLEMMER FLYTTES TIL TIRSDAG, DEN 20. MAJ!

JL står for det faglige indslag: Den kirurgiske hverdag. Hvordan optimeres
dagligdagens kirurgi?

Mødet afholdes på Comwell Strand i Køge. Sandwich etc. kl. 18:00 efterfulgt af
medlemsmøde og let bestyrelsesmøde kl 20:00. Forventet deltagerantal: 35
personer. Indbydelse udsendes efter Påske.

Mødet afsluttet kl. 21:55.


